
HRVATSKI GIMNASTIČKI SAVEZ 

Zagreb, Trg Krešimira Ćosića 11 

 

IZVRŠNI ODBOR 

 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 1. redovite sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog gimnastičkog saveza, održane 

18.6.2020. g. s početkom u 9.00 sati, u uredu HGS-a, Zagreb, Trg Krešimira Ćosića 11. 

 

Nazočni članovi Izvršnog odbora: Marijo MOŽNIK, Vladimir MAĐAREVIĆ, Mario VUKOJA, 

Marko MUSIĆ,  Deni BOROZAN, Diana LUKAŠIĆ i Tomislav HODAK. 

 

Ostali nazočni: 

Iva MURAT KOIĆ - glavna tajnica HGS-a i Kristina LEOVAC - administrativna tajnica HGS-a 

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice 

2. Informacija o financijskom poslovanju HGS-a između dviju sjednica i donošenje 

odluke o prijedlogu rebalansa Financijskog plana za 2020. godinu 

3. Informacija o održanoj Skupštini HGS-a 

4. Donošenje odluke o imenovanju članova TOSG i TORG 

5. Donošenje odluke o imenovanju Delegata regija 

6. Donošenje odluke o imenovanju Inventurne komisije 

7. Donošenje odluke o osnivanju i imenovanju članova Komisije sportaša saveza 

8. Donošenje odluke o osnivanju i imenovanju članova Zdravstvene komisije HGS-a 

9. Donošenje odluke o osnivanju i imenovanju članova Komisije za licenciranje trenera i 

sudaca HGS-a 

10. Donošenje odluke o osnivanju i imenovanju članova Komisije za izradu dokumenta 

“Strategija razvoja hrvatske gimnastike 2021.-2028.” 

11. Donošenje odluke o ukidanju Marketinške komisije 

12. Prijedlog Kalendara priprema i natjecanja za 2020. godinu 

13. Kandidatura HGS-a za organizaciju FIG kongresa 2024. godine 

14. Produljenje Ugovora o skladištenju sprava u NGC “ATON” do 31.12.2020. 

15. Ostale informacije i prijedlozi 

- izrada novih e-mail adresa za članove tijela i ured HGS-a 

- organizacija natjecanja kola regija 

- digitalizacija HGS-a 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 1. 

 

Zapisnik s 21. sjednice IO održane dana 30.5.2020. je jednoglasno usvojen. 



Ad 2. 

 

Izložila glavna tajnica (pismeno i uz usmeno obrazloženje) kako slijedi: 

- Stanje po računu ZB = 488.886,62 kn 

- Potrošeno po gimnastikama: 

o MSG = 176.097,00 kn 

o ŽSG = 68.375,00 kn 

o RG = 48.944,00 kn 

o UKUPNO: 293.416,00 kn 

- Redovan program HOO-a: „povučeni“ Programski zahtjevi na iznos od 310.708,43 kn 

i HOO je sve uplatio; 

- Rebalans HOO-a: smanjenje Redovnog programa za 609.013,00 kn te on sada iznosi 

1.594.534,00 kn (uključeni iznosi plaća za 2 djelatnika = 295.380,00 kn i naknade za 

administrativne poslove = 5.000,00 kn); 

- TA INSULA stanje računa zrakoplovnih karata: 

o voucheri (koji su na ime i prezime putnika, vrijede godinu dana)  

o LEDERER DUNJA - 1.946,00 kn / letovi sa Air France 

o PALIJAN VRAČEVIĆ ANAMARIJA - 2-191,00 kn /  letovi sa Air France 

o depozit 2.300,00 kn za grupu Pariz (26.4.-2.5.) Croatia Airlines 

o depozit kompanija Croatia Airlines se ne vraća već se može koristiti do kraja 

godine (pokriva isključivo letove Croatia Airlinesa) 

o odobrenje  u iznosu 29.562,00 kn (mogu se koristiti za buduće rezervacije avio 

karata na bilo koje ime i za bilo koju avio kompaniju); 

- ČLANARINE 

o Klubovi koji nisu platili članarinu za  2019. godinu: 

▪ GK F. K. Fićo, Duga Resa 

▪ GK Gymsolin, Solin 

▪ GK Sinj, Sinj 

▪ KRG Nebo, Šibenik 

 

IO je donio sljedeću Odluku: 

„Klubovi koji nisu platili godišnju članarinu HGS-u za 2019. godinu neće imati pravo 

nastupa na natjecanjima u 2020. godini do podmirenja dugovanja. Odluka se odnosi na 

sva natjecanja HGS-a.“ 

 

Navedeni klubovi i delegati regija će pismeno biti obaviješteni o navedenoj Odluci. 

 

Uplate članarina za 2020. godinu, 20 klubova = 60.000,00 kn 

 

- TROŠAK SKUPŠTINA 

o plakete i diplome = 1.990,00 kn 

o najam dvorane Westin = 6.716,00 kn 

o putni nalozi = 26.854,00 kn 

o UKUPNO = 35.560,00 kn 

 

Izvješće o financijskom poslovanju između dvije sjednice je prihvaćeno, prešlo se na raspravu 

o rebalansu Financijskog plana za 2020. godinu te je nastavno na Rebalans Financijskog 

plana Redovnog programa HOO-a IO donio sljedeće Odluke: 



 

„Smanjuje se proračun po gimnastikama za 2020. godinu na sljedeće iznose: 

• MSG = 640.000,00 kn 

• ŽSG = 356.000,00 kn 

• RG = 240.000,00 kn 

te su TO SG i RG dužni unutar utvrđenih sredstava izraditi rebalanse financijskih 

planova i dostaviti ih IO; 

 

Za organizaciju DP i ZKH (za sve 3 gimnastike) u rebalansu Financijskog plana za 2020. 

će se odrediti iznos od 100.000,00 kn, a koji će biti isplaćeni organizatorima navedenih 

natjecanja. Odluka o raspisivanju natječaja za organizaciju DP i ZKH će biti dopunjena 

i poslana svim klubovima nakon što TO u dokument unesu potrebne tehničke 

specifikacije i ostale uvjete koje će morati ispuniti potencijalni domaćini natjecanja.“ 

 

HOO-u je poslan pismeni prijedlog da se u slučaju neodržavanja natjecanja predviđenih u 

Financijskom planu Redovnog programa sredstva prenamijene za digitalizaciju HGS-a i 

organizaciju trenerskih seminara, dok je HOO odbio zahtjev za prenamjenu sredstava 

Redovnog programa za sufinanciranje školovanja trenera na HIK-u. 

 

Ad 3. 

 

Informacije o održanim Skupštinama (redovnoj i izbornoj) je izložio predsjednik HGS-a. 

Zapisnici s obje Skupštine objavljeni su na web stranici HGS-a, te je Gradski ured za opću 

upravu rješenjem odobrio upis promjena osoba ovlaštenih za zastupanje udruge u Registar 

udruga RH. 

 

Ad 4. 

 

Predsjednik HGS-a je predložio da se članovi TO MŽSG i RG ne mijenjaju.  

U TO MSG predlaže se Lucijan Krce. 

 

IO je donio odluku da su do 31.12.2020. članovi: 

 

TO MŽSG 

1. Vladimir Mađarević 

2. Mario Vukoja 

3. Saša Solar 

4. Josip Morožin 

5. Lucijan Krce 

6. Magda Ilić 

7. Dunja Lederer 

8. Diana Lukašić 

9. Marko Brez 

 

TO RG 

1. Maja Selak 

2. Ivančica Jakoliš 



3. Barbara Maceković 

4. Mirjana Starčević Bosnar 

5. Josipa Radaš 

 

Vladimir Mađarević je s pozicije predsjednika TO MŽSG iznio probleme s kojima se susreo 

obzirom na činjenicu da se radi o dvije gimnastike, dva programa i dva financijska plana te 

naveo da bi trebalo u Statut HGS-a unijeti izmjene i razdvojiti TO muške i ženske gimnastike 

(a kako je to bilo i prije cca 8 godina). 

 

Tomislav Hodak je iznio stanje u klubovima RG navodeći da postoji veliko nezadovoljstvo i 

tenzije jer postoje dvije „struje“, zaključujući da smatra da je najbitnije održati DP i ZKH u ovoj 

kalendarskoj godini, a postojeće nesuglasice rješavati uzimajući u obzir stavove obje strane. 

 

Ad 5. 

 

IO je potvrdio postojeće Povjerenike regija do 31.12.2020.: 

Regija sjever: Aida Badić 

Regija jug: Ivo Borozan 

Regija zapad: Andrija Crnić 

Regija istok: Bosiljka Stojšić 

 

Za 2021. godinu klubovi regija će dati prijedloge IO za Povjerenike. 

 

Ad 6. 

 

IO je imenovao članove Inventurne komisije za 2020. godinu: 

1. Iva Murat Koić, predsjednica 

2. Kristina Leovac, član 

3. Lucija Milčić, član 

 

Ad 7. 

 

IO je temeljem članka 50. Statuta HGS-a donio sljedeću Odluku: 

 

„Osniva se Komisija sportaša saveza te se imenuju sljedeći članovi: 

1. Robert Seligman 

2. Filip Ude 

3. Tin Srbić 

4. Ana Đerek 

5. Lana Sambol“ 

 

Članovi komisije će na prvoj sjednici izabrati između sebe predsjednika te izraditi prijedlog 

Poslovnika o radu Komisije sportaša saveza, koji će biti dostavljen na usvajanje IO. 

 

Prilikom izrade izmjena i dopuna Statuta HGS-a unijeti će se odredba da Komisija sportaša 

saveza ima svog predstavnika u Skupštini HGS-a. 

 

 



Ad 8. 

 

Predsjednik HGS-a je obrazložio razloge osnivanja Zdravstvene komisije koja će voditi brigu 

o organizaciji medicinske skrbi za natjecanja u organizaciji HGS-a, osiguravati preglede i 

druga mišljenja vrhunskih natjecatelja HGS-a, osiguravati liječenje i rehabilitacije za vrhunske 

natjecatelje HGS-a, omogućiti konzultacije i savjet za medicinska pitanja natjecatelja HGS-a, 

organizirati edukacije iz sportskih ozljeda za trenere HGS-a, organizirati edukacije iz 

postupaka reanimacije za trenere HGS-a, organizirati edukacije iz područja sportske 

prehrane, suplementacije i dopinga WADA i sl., te je IO je temeljem članka 50. Statuta HGS-

a donio sljedeću Odluku: 

 

„Osniva se Zdravstvena komisija HGS-a te se imenuju sljedeći članovi: 

1. doc. dr. sc. Goran Vrgoč, dr. med. spec. ortopedije, subspecijalist traumatolog 

(regija sjever), predsjednik komisije 

2. Ivo Dokoza, dr. med. spec. anestezije, reanimatologije i intezivnog liječenja 

(regija sjever) 

3. Branko Granić, dr. med. spec. ortopedije i traumatologije (regija jug) 

4. Adelmo Šegota, dr. med. spec. fizikalne medicine i rehabilitacije (regijazapad) 

5. Marko Džapo, dr. med. spec. ortopedije, subspecijalist traumatologije (regija 

istok)“ 

 

Članovi Zdravstvene komisije će na prvoj sjednici izraditi prijedlog Pravilnika Zdravstvene 

komisije HGS-a, koji će biti dostavljeni na sljedeći IO. 

 

Ad 9. 

 

IO je donio sljedeću Odluku: 

„Pri Tehničkim odborima MŽSG i RG imenuju se koordinatori za licenciranje i edukaciju 

trenera, i to za: 

MSG Tigran Gorički 

ŽSG Aida Badić 

RG Josipa Radaš.“ 

 

Izraditi će se Pravilnik o licenciranju trenera koji će biti predložen na usvajanje IO. 

 

IO je potvrdio vrhovne suce/sutkinje po gimnastikama, i to za: 

MSG Mario Vukoja 

ŽSG Dunja Lederer 

RG Barbara Maceković. 

 

U izradi je Pravilnik o stručnom osposobljavanju, zvanjima i djelovanju sudaca i sutkinja u 

sportskoj gimnastici. Navedeni dokument će biti dostavljen TO RG na usuglašavanje, a s 

ciljem izrade jedinstvenog akta za sve suce i sutkinje HGS-a. 

 

Ad 10. 

 

IO je temeljem članka 50. Statuta HGS-a donio sljedeću Odluku: 

 



„Osniva se Odbor za izradu dokumenta Strategija razvoja hrvatske gimnastike 2021.-

2028. te se imenuju sljedeći članovi: 

1. Marijo Možnik 

2. Mario Vukoja 

3. Vladimir Mađarević.“ 

 

Po izradi nacrta dokumenta isti će biti dostavljen na mišljenje članovima IO, TO MŽSG i TO 

RG. 

 

Ad 11. 

 

Vladimir Mađarević je obrazložio razloge osnivanja Marketinške komisije 2018. godine 

navodeći da je Kristina Leovac preuzela poslove odnosa s javnošću i dio marketinških i 

promidžbenih aktivnosti te predložio ukidanje Komisije jer njezino postojanje u ovom času 

nema svrhu. 

 

IO je donio odluku: 

„Ukida se Marketinška komisija u sastavu Vladimir Mađarević, Mario Vukoja, Željko 

Jakopec i Kristina Leovac.“ 

 

Ad 12. 

 

Nakon sastanka TO MŽSG koji će se održati 23.6.2020. izraditi će se prijedlog Kalendara 

natjecanja za 2020. godinu (datumi održavanja kola regija, DP i ZKH ukoliko će ih ove 

kalendarske godine radi zdravstvene situacije biti). 

 

Uslijedila je rasprava o mogućim datumima održavanja DP i ZKH u MŽSG u kojoj su 

sudjelovali svi članovi IO te je zaključeno da ukoliko radi pandemije navedena natjecanja neće 

moći biti održana ove godine sljedeći termin bi bio u lipnju 2021. u Osijeku (prije održavanja 

CC, obzirom na činjenicu da su u dvorani „Gradski vrt“ ispunjeni svi tehnički preduvjeti za 

održavanje natjecanja s cca 450 sudionika na najvišem nivou). 

 

Ad 13. 

 

Nakon uspješne organizacije EG kongresa u Splitu predsjednik HGS-a predlaže da se HGS 

kandidira za organizaciju FIG kongresa 2024. godine u Dubrovniku, navodeći da je to izborni 

kongres (razmotriti će se kandidature članova HGS-a za upravljačka i/ili stručna tijela FIG-e), 

a čijom organizacijom se Savez bolje pozicionira u međunarodnim organizacijama. 

 

Članovi IO su prijedlog prihvatili te će se ispitati potencijalne lokacije/hoteli u Dubrovniku i 

okolici za održavanje kongresa, a FIG-i poslati Pismo namjere za domaćinstvo kongresa 2024. 

godine. 

 

Ad 14. 

 

IO je donio sljedeću Odluku: 

„Produljiti će se do 31.12.2020. Ugovor zaključen između NGC ATON i HGS-a o 

skladištenju sprava u vlasništvu HGS-a.“ 



 

Prijedlog ugovora će biti dostavljen NGC ATON do kraja tjedna. 

 

Ad 15. 

 

- Upit za iznajmljivanje sprava za Šalamunov memorijal u Sloveniji: 

o IO je utvrdio cijenu najma sprava u iznosu od 3.000,00 EUR 

o organizator natjecanja snosi troškove prijevoza, utovara i istovara sprava u 

NGC „ATON“, trošak osobe koja prati opremu i osiguranja sprava 

o prije slanja odgovora u Sloveniju od NGC „ATON“ će se tražiti informacije o 

troškovima za koje HGS nema saznanja; 

- izraditi će se na novoj domeni e-mail adrese za ured HGS-a (hgs@hgs.hr i 

press@hgs.hr) te za predstavnike HGS-a; 

- na prijedlog Vladimira Mađarevića donesena je odluka da se (ukoliko ima dovoljno 

sredstava) nabave predmeti/roba (kravate, marame, značke i sl.) sa logom HGS-a, a 

koji će služiti za promociju Saveza na međunarodnim natjecanjima i drugim 

nacionalnim i međunarodnim događanjima na kojima sudjeluju predstavnici tijela HGS-

a; 

- razmatrani su prijedlozi Regije istok te će se nakon izrade projekcije troškova za  

natjecanja u sustavu  HGS-a (kola, ZKH i DP) izraditi unificirane diplome, medalje i 

pehari; 

- Predsjednik HGS-a je obrazložio razloge pokretanja digitalizacije (naročito u vremenu 

kad je to aktualno i zbog pandemije COVID-19), kao i prednosti povezivanja Saveza i 

klubova članica kroz jedinstvenu aplikaciju te je razmatrana i jednoglasno prihvaćena 

Ponuda tvrtke ITsport j.d.o.o. (koju već koristi oko 1/3 klubova članica) da se svim 

klubovima članicama HGS-a omogući besplatno korištenje aplikacije do kraja godine, 

odnosno od 1.8.2020. do 31.12.2020. godine besplatno korištenje klubovima koji su 

postojeći korisnici aplikacije; 

- u uredu HGS-a održati će se operativni sastanak s direktorom tvrtke, g. Darkom 

Bilandžijom, kako bi se dogovorile (obzirom na potrebe Saveza) detaljne smjernice za 

što kvalitetnije provođenje digitalizacije; 

- Predsjednik HGS- a je naveo stavke koje treba razmotriti za buduće sjednice IO: 

o na razini TO MŽSG razmotriti unificiranje pravila za provođenje natjecanja 

rekreacije (Žabica kup, Aton kup i sl.) 

o uspostaviti Pravilnike vezane uz javnu i jednostavnu nabavu te plan nabave 

o izvršiti reviziju Statuta i ostalih akata saveza 

o razmotriti na razini IO da se dnevnice delegacijama za SP, EP, SK i CC 

isplaćuju u punom iznosu 

o otvoriti internet bankarstvo za Savez, digitalizirati putne naloge i sl. (smanjiti 

papirologiju) 

te je izvijestio članove IO o: 

- najavljenom osnivanju gimnastičkog kluba u Gospiću ovaj mjesec (prvi 

gimnastički klub u Ličko-senjskoj županiji) te projektu izgradnje hrvačke i 

gimnastičke dvorane u tom gradu 

- prijavi 2 EU projekta od strane HGS-a (rezultati natječaja očekuju se tijekom 

listopada o. g.) 

mailto:hgs@hgs.hr
mailto:press@hgs.hr


- početku školovanja druge grupe učitelja/ica sportske gimnastike na HIK-u u 

jesen 2020. (cca 24 polaznika) te instruktora/ica ritmičke gimnastike (cca 10 

polaznika) 

- dopisu tvrtke „RatioNaut“ o inicijativi za gradnju gimnastičkih dvorana u Rijeci i 

Požegi - nakon rasprave IO je donio odluku da će se na sljedeću sjednicu 

pozvati predstavnici navedene tvrtke koji bi u 30 minuta iznijeli prezentaciju o 

planiranim akcijama 

- planu da će predsjednik HGS-a tijekom lipnja i srpnja obići sve klubove članice 

radi detaljnog uvida u analizu stanja, uključujući i infrastrukturu, te kako bi kroz 

razgovor s rukovodstvom klubova prikupio što više informacija radi konkretnog 

planiranja daljnjeg djelovanja i prikupljanju podataka koji su nužni za kvalitetnu 

izradu strategije razvoja hrvatske gimnastike (o obilasku i rezultatima će 

predsjednik HGS-a izvijestiti na idućoj sjednici IO) 

 

Prijedlog održavanja sljedeće sjednice IO je za vrijeme održavanja Platinum Cup-a u Osijeku 

(17.-20.9.2020.), ukoliko se navedeno natjecanje održi s obzirom na pandemiju COVID-19. 

 

 

Sjednica je završila u 12.30 sati. 

 

 

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA 

 

 

 

 

Iva Murat Koić, glavna tajnica 

  PREDSJEDNIK 

 

 

 

 

dr. sc. Marijo Možnik 


